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PROTOKÓŁ NR 1/21 

Z POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

 RADY MIEJSKIEJ W KORONOWIE 

W DNIU 18 STYCZNIA 2021 ROKU 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

 

 Przewodnicząca komisji Sławomira Polewana o godz. 12.00 otworzyła 

posiedzenie komisji i stwierdziła kworum. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków 

komisji na ogólny stan 5 członków komisji. Co stanowiło kworum pozwalające na 

odbycie posiedzenia komisji. 

Nieobecny członek komisji Pani Katarzyna Karwat. 

 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji odczytała porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad. 2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 

 

Przystąpiono do rozpatrywania skarg, wniosków i petycji, jakie wpłynęły do Rady 

Miejskiej w Koronowie. 

1.Petycja Pani E. J.  w sprawie uzyskania przez Rząd RP od producentów 

szczepionek przeciwko wirusowi SARAS-COV – 2 pisemnych gwarancji, że 



w przypadku jakichkolwiek powikłań gotowi są oni przyjąć i ponosić wszelkie koszta 

prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. 

Członkowie komisji zapoznali się z treścią petycji.  

W wyniku dyskusji członkowie komisji stwierdzili, że petycja w obecnym stanie nie 

ma podstaw merytorycznych z uwagi na działania podejmowane przez rząd RP. 

Ponadto właściwym adresatem powinna być administracja rządowa.  

Przeprowadzono głosowanie w sprawie czy petycja jest zasadna, czy niezasadna. 

 

Głosowanie: 

za – 4 głosy –petycja niezasadna 

przeciw 0 głosów 

wstrzymało się – 0 głosów 

 

Uzasadnienie:  W związku z tym, że szczepienia są dobrowolne członkowie komisji 

nie widzą merytorycznych podstaw do rozpatrywania petycji. Jednakże wnioskująca 

może zwrócić się do administracji rządowej, będącej właściwym adresatem petycji. 

Z doniesień medialnych wynika, że Sejm podejmuje prace legislacyjne nad 

funduszem kompensacyjnym za działania niepożądane szczepionki na COBID – 19.  

Szczegóły zawarte są na stronach internetowych Ministerstwa Zdrowia i Rzecznika 

Praw Pacjenta. 

2. Członkowie komisji zapoznali się z odpowiedzią Burmistrza Koronowa  w sprawie 

wniosku Pana K. R. 

 

Odpowiedź stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Burmistrz podjął działania w celu ustalenia stanu faktycznego. Przeprowadzono wizję 

lokalną i skierowano sprawę do dalszego rozpatrzenia.  W związku z tym członkowie 

komisji odstąpili od prac nad wnioskiem do czasu otrzymania wyczerpujących 

informacji. 

Głosowanie: 

za – 4 głosy 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymało się – 0 głosów 

 



Ad. 3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Odstąpiono od analizy materiałów na sesję. 

 

Ad. 4. Sprawy bieżące komisji. 

 

Członkowie komisji dyskutowali nad częstą nieobecnością sekretarza komisji, 

co uniemożliwia sprawne prowadzenie prac nad sporządzeniem protokołów 

z posiedzeń komisji. Podjęto decyzję o podjęciu dalszych działań w tej sprawie 

na kolejnym posiedzeniu komisji. 

  

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodnicząca komisji 

Sławomira Polewana podziękowała członkom komisji za pracę i zamknęła 

posiedzenie. 

 

Protokółował: Piotr Mitera        Przewodnicząca Komisji 

    /-/  Sławomira Polewana 


